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Адрес Linuo Group Co.,Ltd. 
Linuo Imp. & Exp. Co.,Ltd 
No. 8169 JingshiDong Rd,  
Linuo Sci & Tech Park, Jinan City 
Shandong

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Linuo Glasswork Group manufactures four main series of products, and more than 2,000 specifications such as pharmaceutical glass tubing,
ampoules and vials, lighting glass bulb and tube, glass bricks and pyrexTM glassware. Several products such as neutral pharmaceutical glass tubing,
and ampoules fill market niches in China. 

Linuo Glasswork Group´s heat-resistant glassware brands are famous in Shandong Province and three brands of ®Honghua¡®, Jinzhu? ®TGW are
exported to over 20 countries.  

Linuo Glasswork Group seeks to develop international partnerships and utilize advanced technologies and equipment to improve its competitive edge.  
Linuo Group´s products can be broadly categorized as follows:  

Glass Materials:  
Borosilicate, Crystal Glass, Lighting Glass, Pharmaceutical Glassware, Soda-Lime Glass, and Glass Fixtures for Building Construction;  

Glass Products:  
Heat-Resistant Glass Ovenware, Microwave Turn-Tables, Glass Tableware, Cups, Dishes and OEM Branded Glassware;  

Linuo Glasswork Groups Borosilicate Glass Tube products have captured more than 65% of the domestic market share, and its Evacuated Solar
Collecting Glass Tubes have captured more than 40% of the market share. Linuo Glasswork Group has an Import & Export license and has received
ISO9001 quality certification.

Company Profile of Linuo Group Co.,Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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